

KELANTAN BAKAL ADA PEMILIK BARU



KUALA LUMPUR: Datuk Seri Vida nampaknya perlu terlibat dalam usaha untuk mengambil alih pengurusan Kelab Bola Sepak Kelantan (Kelantan FC).

Ini berikutan pemilik Kelantan FC, Norizam Tukiman, mendedahkan bahawa terdapat seorang usahawan lain yang berminat untuk mengambil alih The Red Warriors (TRW).

Menariknya, individu tersebut juga seorang usahawan dari Kelantan, walaupun Norizam enggan mendedahkan namanya kerana perkara ini masih dalam perbincangan.

Norizam, yang juga dikenali sebagai Zamsaham, menjelaskan bahawa sehingga kini tiada keputusan yang dicapai sama ada dengan individu tersebut atau dengan Vida.

Beliau juga mengesahkan menerima surat daripada Vida untuk mengadakan pertemuan bagi membincangkan pengambilalihan kelab Pantai Timur itu.

"Benar bahawa Datuk Seri Vida telah menghantar surat kepada saya, tetapi belum ada keputusan. Beliau menghantar surat untuk perjumpaan pengambilalihan. Sekarang terdapat dua individu yang menghantar surat, seorang usahawan dan Datuk Seri Vida," katanya kepada BH Sukan. Zamsaham sebelum ini meminta Datuk Seri Vida mengemukakan surat rasmi jika usahawan kosmetik itu benar-benar serius untuk mengambil alih Kelantan FC.

Selain itu, Zamsaham menafikan beberapa dakwaan bahawa beliau telah melepaskan kelab tersebut kepada pemilik baru.

"Ia masih dalam perbincangan dan saya masih pemegang saham terbesar serta pemilik Kelantan FC. Tiada keputusan yang dicapai sehingga kini. "Sekarang ramai yang mengatakan saya telah melepaskan Kelantan FC. Tiada, hanya menerima surat permohonan untuk berjumpa. Saya tidak ada niat untuk melepaskan (kelab)," katanya.

Sementara itu, Vida atau nama sebenarnya Datuk Seri Hasmiza Othman menjelaskan bahawa beliau kini hanya menunggu balasan daripada Zamsaham.

"Saya telah menghantar surat kepada Norizam dan sedang menunggu balas daripadanya untuk mengadakan perjumpaan. Kami memberikan

kemudahan kepadanya, tidak kira di mana dan bila beliau boleh berjumpa," kata Vida.